

Thursday, 13 April 2023

الخميس، 13 ابريل 2023

Mr. Hamed Ahmad Ali, **Executive Chief Officer. Dubai Financial Market Dubai - United Arab Emirates**

السيد/ حامد أحمد على المحترم،،، الرئيس التنفيذي، سوق دبى المالى دبى - الامارات العربية المتحدة

Subject: Notification from Oman Insurance Company P.S.C (the Company).

الموضوع: إفصاح من شركة عُمان للتأمين ش.م.ع. ("الشركة")

Dear Sir.

تحية طيبة وبعد،

With reference to the announcement made by the company on 20 December 2022 regarding the proposed acquisition (the Transaction) of a majority stake in the Arabian Scandinavian Insurance Company (ASCANA), we would like to inform our shareholders that the company has obtained the approvals of the Central Bank and of the Securities and Commodities Authority (SCA) to execute the Transaction.

بالإشارة للإفصاح الذي نشرته الشركة بتاريخ 20 ديسيمبر 2022 بخصوص الإستحواذ المقترح ("الصفقة") على غالبية أسهم الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) - تكافل - أسكانا للتأمين ("شركة أسكانا")، نود إعلام المساهمين بأن الشركة قد حصلت على الموافقات المطلوبة لتنفيذ الصفقة من قبل هيئة الأوراق المالية والسلع و مصر ف الإمار ات العربية المتحدة المركزي.

We further confirm that the company has given an undertaking to SCA to launch a tender offer to the shareholders of ASCANA shortly after execution of the Transaction in accordance with Decision of the Chairman of the SCA Board of Directors No. (18 / R.M) of 2017 Concerning the Rules of Acquisition and Merger of Public Shareholding Companies.

كما نؤكد على أن الشركة تعهدت لهيئة الأوراق المالية والسلع بتقديم عرض لباقى مساهمى شركة أسكانا بعد تنفيذ الصفقة وذلك وفقأ لمتطلبات قرآر رئيس مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (18/ر.م.) لسنة 2017 بخصوص قواعد الاستحواذ والاندماج للشركات المساهمة العامة

Kind regards,

مع فائق الاحترام والتقدير،،،



جان لویس کریستیان م لوران جوزى الرئيس التنفيذي لشركة عُمان للتأمين ش.م.ع

Jean Louis Christian M **Laurent Josi Chief Executive Officer Oman Insurance Company P.S.C**

Cc:

Mrs. Maryam Butti Al Suwaidi Deputy CEO, Licensing, Supervision, Enforcement Affairs Securities and Commodities Authority Abu Dhabi - UAE

السيدة/ مريم بطي السويدي نائب الرئيس التنفيذي لشؤون الترخيص والرقابة والتنفيذ هيئة الأوراق المالية والسلع أبو ظبى - الإمارات العربية المتحدة